
PROTOKOL Nr XXXIII/2010

z obrad XXXIII SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 26 lipca 2010 r.

Otwarcia obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinic 16
Przewodnicza,cy Rady Pan Adam Roslaniec. Stwierdzit na podstawie iisly obecnosci, ze w
sesji uczestniczy 12 Radnych na stan ogolem 15-lu. stanowi to kworum przy kt6rym Rada
moze obradowac i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- Wojt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zast$pca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek.
- Skarbnik Gminy
- Kierownik Gospodarki Komunalnej - Pan Zbigniew Parol,
- Radny Powiatu - Pan Mieczystaw Nowak,
- Dyrektor Szkoly Podstawowej

vv Czlek6wce - Pani Malgorzata Szostak,
- Kierownik Posterunku Policji

w Kolbieli - Pan Mariusz Kilim,
- dziennikarz

,,Tygodnika Regionalnego" - Pan Artur Kubajek,
- sohysi wedtug zalq,czonej listy oraz

oraz mieszkaricy.

Przewodniczacy powital przybylych i przedstawil proponovvany porza,dek obrad.

Proponowany nor/.adek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyj^cie proponowanego porz^dku obrad.
3. Przyj$cie protokolu z obrad XXXII-Sesji Rady Gminy Kotbicl.
4. Podj^cie uchwai vv sprawie:

- podzialu Gminy Kolbiel na okre_gi wyborcze.
- podzialu Gminy Kolbiel na obwody wyborcze.

5. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
7. Zamkniecie obrad.

Przewodniczaey poinformowal, ze proponowana jest zmiana porza^dku obrad - dodanie do
pkt. 5 Podj^cie uchwal, projektu uchwaly w sprawic: okreslenia zakresu i formy informacji
o przebiegu wykonania budzetu Gminy za pierwsze p61rocze oraz informacji o przebiegu
wykonania planu fmansowego samorza^dowej instytucji kultury oraz Samodzielnego
Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej.



Przewodnicz^cy poddal pod gtosowanie zmian? w porzq,dku obrad - dodanie do pkt. 5
Podje_cie uchwal, projektu uchwaly w sprawie: okreslenia zakresu i formy informacji o
przebiegu wykonania budzetu Gminy za pierwsze p61roczc oraz informacji o
przebiegu wykonania planu finansowego samorzadowej instytucji kultury oraz
Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej.
Zajej przyje,ciem glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo. wstrzyrnuja^cych sie_
- nie bylo. Zmiana w porza,dku obrad dodanie do pkt. 5 Podje_eie uchwal, projektu
uchwaly w sprawie: okreslenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania
budzetu Gminy za pierwsze p61rocze oraz inrbrmacj i o przebiegu wykonania planu
fmansowego samorza4owej instytucji kultury oraz Samodzielnego Publicznego
Zakladu Opieki Zdrowotnej zostalaprzyjetajednoglosnie.

Przewodniczaey zapytal czy sa^jeszczejakies uwagi lub propozycje dotyczajce porza^dku
obrad. Uwag ani propozycji nie zgloszono,

Przewodnicza_cy poddat pod glosowanie zmieniony porzq.dek obrad.
Zajego przyje_ciem glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo. wstrzymujajcych sie_
nie bylo. Porz^dek obrad zostat przyj^tyjednoglos'nie.

Rcalizuji|c pkt 3 porz^dku obraU Pr/ewodniczi|cy poddal pod glosowanie przyj^cie
protokotu z obrad XXXII Sesji Rady Gminy Kolbiel.

Poinlbrmowal. ze protok61 byt wylozony w biurze rady i nie zgtoszono do niego uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zglosic, Uwag nie zgloszono.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie przyj$cie protok61 z obrad XXXII Sesji Rady Gminy
Kolbiel.
Zajego przyje_ciem glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujq,cych sie^ -
nie bylo.
Protok6l z obrad XXXlI Sesji Rady Gminy zostat przyje_tyjednogtosnic.

Nast$pnie realizujijc pkt 4 porzqdku obrad Przewodniczq,cy przekazal glos W6jtowi Gminy
Panu Adamowi Budycie, kl6ry przedstawita sprawozdanie z dzialalnosci mi^dzysesyjnej.

3 maja W6jt Gminy uczestniczyl w obchodach 45-lecia OSP Gadka pota,czonych z gminnymi
obchodami Swi$ta Konstytucji 3-go Maja i gminnymi zawodami sportowo-pozarniczymi.
6 maja odbyla si^ kontrola dokumentacji placow zabaw przeprowadzona przez Powiatowego
Inspektora Nadzoru Budowlanego.
6 maja W6jt Gminy uczestniczyl w posiedzeniu rady programowcj Stowarzyszenia LGD
,,Natura i Kultura". Na tym posiedzeniu rozpatrywane byly wnioski o dofmansowanie zlozone
przez stowarzyszenia i samorzady. 3 wnioski wplyn^ly z Gminy Kolbiel, z czego 2
opracowane przez Urza^d Gminy i 1 przez Gminna, Bibliotek? Publicznq,.
8 maja W6jt Gminy uczestniczyl w Powiatowych Zawodach Sportowo-Pozarniczyeh w
Karczewie. OSP Gadka zaje_lo 2 miejsce. W mlodziezowych Powiatowych Zawodach
Sportowo-Pozarniczych OSP Gadka wygrala w 3 kategoriach.
10-11 maja W6jt Gminy uczestniczyl w szkoleniu z zarzajdzania kryzysowego.
12 maja sporza,dzono akt kupna d/ialki na plac zabaw we wsi Oleksin. Srodki na ten cel
pochodza^ z funduszu soteckiego.
12 maja W6jt Gminy zorganizowal spotkanie z nauczycielami w-f ze szk61 w Kotbicli oraz
przedstawicielami CKKS ,,Sok6r, kt6rcgo ternatem byl planowany teren rekreacyjno
sportowy w Kotbieli .



13 maja W6jt Gminy spotkal si^ z przedstawicielami Solectwa Kajy w sprawie wykorzystania
srodk6w z funduszu soleckiego oraz wskazania ulicy, dla kt6rej ma zostac sporz%dzona
dokumentacja projektowo-techniczna modernizacji w ramach budzetu Gminy Kolbiel.
Solectwo wskazalo ulic?. gdzie konieczne jest jej geodczyjne wytyczenie. wie_c realizacja
zadania przecia^gnie sie^ vv czasie.
16 maja W6jt Gminy uczestniczyl w uroczystosci nadania imienia Szkole Podstawowej w
Rudzienku, Szkola nosi nazwe_ im ,,Kawaler6w Orderu Usmiechu". W6jt Gminy podzi^kowai
uczniom, nauczycielom, rodzicom za ich wklad w ta. inicjatyw?. Wyrazil przekonanie, ze
warto aby inne plac6wki jq. nasladowaly.
19 maja W6jt Gminy uczestniczyl w otwarciu rozgrywek Kolbielskiej Ligii Wiosek.
21 maja odbyla sie^ nadzwyczajna sesja Rady Gminy Kolbiel. Zostala ona zwolana z uwagi na
koniecznosc uzyskania zgody Rady Gminy na utworzenie zabezpieczenia na dofinansowanie
sali sportowej przy Szkole Podstawowej w Czlek6wce.
24 maja odbyta sie^ kontrola targowiska dotyczqca oplat, porzadku, energii elektrycznej.
27 czerwca W6jt Gminy uczestniczyl w pikniku rodzinnym zorganizowanym przez
wlascicieli ,,K.arczmy Czlek6wka", podczas kt6rego Fundacja na Rccz Dzieci z Chorobami
Nowotworowymi prowadzila aukcje gadzet6w przekazanych przez znanych sportowcow.
29 czerwca W6jt Gminy wraz ze Skarbnikiem Gminy udali si$ do Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Warszawie. Wizyta dotyczyia realizacji budzetu gminy w cz^sci
dotycza,cej funduszu soleckiego. W6jt Gminy /,wr6ctt uwag^, ze w swietle aktualnych
przepis6w nie mozliwa jest zmiana zadan zgloszonych we wniosku o przyznanie srodk6w z
funduszu soleckiego.
6 lipca Urza,d Skarbowy rozpoczaj procedur^ licytacji maj^tku polozonego w Karpiskach
jednego z najwi$kszych dluznik6w Gminy Kotbiel.
7 lipca W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu w Urz^dzie Miasta Otwocka w sprawie
przedluzenia linii SKM z Warszawy do Otwocka, W6jt Gminy poinformowal, ze Gminie
Kolbiel proponowano partycypacj? w kosztach jakie maja, poniesc samorzajdy - 240.000 zl
miesitjcznie. W6jt Gminy wst^pnie negatywnie odni6sl si? do propozycji.
10 lipca odbylo sie_ zebranie z mieszkancami ulicy Starowiejskiej i Parkowcj w Kotbieli,
dotycza,ce podlaczenia i podpisywania um6w na budow^ przyla,czy kanalizacyjnych.

W trakcie prezentacji sprawozdania przybywa Radny Pan Dariusz Sok61 oraz Radna Pani
Elzbieta Majewska. Stan radnych, 14 radnych.

Rcalizuji|c pkt. 5 porzqdku obrad przyst^piono do podj^cia ucliwal.

Przewodniczq_cy odczytaI uchwal^ Nr XXXIII/195/20IO w sprawie:
zmian w budzecie na rok 2010.

Naste_pnie Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska przedstawila uzasadnienie do uchwaty w
sprawie zmian w budzecie na rok 2010.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy saJakies pytania? Nie widze.

Naste_pnie przystaj)iono do glosowania nad uchwalq,Nr XXX1II/195/2010 w sprawie:
zmian w budzecie na rok 2010.
Za przyje_ciem uchwaly glosowalo I4 radnych, gios6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja,cych
si^ - nie bylo. Uchwale_ Nr XXXIII/195/2010 przyj$to jednogtosnie.
Przewodniczq,cy odczytal uchwal^ Nr XXXII1/196/2010 w sprawie: podziam Gminy Kolbiel
na okr^gi wyborcze wraz z zal%cznikiem i uzasadnieniem.



Przewodnicza^cy poinformowal, ze radni opracowali powyzszy projekt uchwaly po
zapoznaniu sie^ z pismem Krajowego Biura Wyborczego w sprawic zmiany podzialu Gminy
Kolbiel na okr^gi wyborcze oraz z vvnioskiem W6jta Gminy Kott>iel. Projekt uchwaty zostal
przeslany do K_rajowcgo Biura Wyborczego celem uzyskania akceptacji.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy saJakies pytania? Nic widze_.

Naste_pnie przystapiono do gk>sowania nad uchwala_Nr XXXIII/196/2Q10 w sprawie:
podzialu Gminy Kolbiel na okre_gi wyborcze.
Za przyje_ciem uchwaty glosowato 10 radnych, 2 radnych gtosowalo przeciw ( Radny Pan
Dariusz Sok61, Radna Pani Elzbieta Majewska), 2 radnych wstrzyrnalo si^ od gtosu (Radny
Pan Michal Zelazo, Radna Pani Leokadia Konca). Uchwal? Nr XXXIII/196/2010 przyje_to
wi$kszoscia_ gtos6w.

Przewodniczqcy odczytal uchwal^ Nr XXXIII/197/2010 w sprawie:
okreslenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budzetu Gminy za
pierwsze p6trocze oraz informacji o przebiegu wykonania p lanu finansowego
sarnorza^dowej instytucji kultury oraz Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki
Zdrowotnej.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska poinformowa5a, ze podj^cic uchwalyjest konieczne z
uwagi na wejscie w zycie nowej ustawy o fmansach publicznych. Termin podj$cia tej
uchwaly wia^ze si^ z obowiazkiem dostarczenia informacji o przebiegu wykonania budzelu za
1 p61rocze 2010 r. Radzie Gminy i Regionalnej Izbie Obrachunkowej do konca sierpnia.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy sa,jakies pytania? Nie widz^.

Nast^pnie przystapiono do glosowania nad uchwala,NrXXXHl/197/2010 w sprawie:
okreslenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budzetu Gminy za
pierwsze p6trocze oraz informacji o przebiegu wykonania planu fmansowego
samorzajJowej instytucji kul lury oraz Samodzielnego Publicznego Zakiadu Opieki
Zdrowotnej.
Za przyj$ciem uchwaly glosowato 14 radnych, glos6w przeciw - nie byto, wstrzymuja_cych
si^- nie bylo. Uchwal? Nr XXXIIl/197/2010 przyj^tojednoglosnie.

Pkt 6 i 7 porzijdku obrad - Zapytania, intcrpelacje, wolne wnioski oraz odpowiedzi na
interpelacje i zapytania.

Zast^pca W6jta Pani Ewa Mazek- panstwo Soltysi otrzymali juz informacje o wysokosci
srodk6w soleckich w 2011 roku. Wnioski o srodki nalezy zlozyc do konca wrzesnia. Apclujq
o przemyslnie wyboru zdania. (Odczytala wysokosc srodk6w dla poszczeg61nych solectw i
og61na kwot$ przeznaczona na fundusz soiecki w 2011 roku.)
Do cz$sci Panstwa Soltys6w dzwonilismyjiiz z zapytaniem o delegacje wiencowa^. Prosz? o
przekazywanie informacji w tej sprawie.

W6j1 Gminy Pan Adam Budyla - chcialbym zachecic Panstwa Sohys6w o zvvracanie uwagi
na obowiqzek meldunkowy. Nie wszyscy mieszkancy go przestrzegajq. Wit;cej os6b
zameldowanych to wi$cej srodk6w dla solectwa vv ramach funduszu soleckiego,jak i wi^ksze
wplywy do budzetu gminy z tytulu udzialu w podatku dochodowym, co jest istotna^ cz^scia_
budzetu.



Pan Anatol Tkacz - chcialbym zadac Panu W6jlowi dwa pytania odnosnie uchwaly w
sprawie podzialu Gminy Kolbiel na okre_gi wyborcze. 15 stycznia 2010 r. Krajowy Komisarz
Wyborczy przeslal do wszystkich w6jt6w i przewodniczq,cych rad gmin pismo z prosba_ o
przeglqd zgodnosci podzialu na okre_gi wyborcze z obowiazujacym prawem. Gmina Kotbiel
zajeja sie_ sprawa^ dopiero w czerwcu 2010 r. Ustawa o samorzqdzie gminnym okresla w
spos6bjednoznaczny ustalanie okre_g6w wyborczych.
Pr6bowalem wyinterpretowac wsp61ne cele rozwojowe dla Kolbieli , Bociana, Gozdu i
Skorup, lecz do niczego nie doszedtem. Moze Pan W6jt zaproponuje cos mieszkaricom w tym
zakresie.
Dlaczego mieszkancy nie zostali zapoznani z propozycjami likwidacji okre_gu wyborczego Nr
7? Jesli pisma w tej sprawie i propozycja podzialu zostala by umieszczona na stronie
internetowej to wszyscy mieszkancy mogliby sie^ z nimi zapoznac. W kwestii nowego
podzialu Gminy Kolbiel na okre_gi wyborcze organy gminy nie dzialajq w porzqdku.
Zwracam uwage, ze na tq uchwale_ przysluguje skarga do Komisarza Wyborczego, a potem do
Paristwowej Komisji Wyborczej.
Czy w zwia^zku z tym wiadze gminy przygotowaty wariant B, jesli terminy zostana^
przekroczone, a nie be_dzie prawomocnego rozstrzygni^cia dotycz^cego tej uchwaty.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta - terminy zalatwienia tej sprawy sa^ zachovvane. Rada miaia
zaja^c si^ sprawy i odpowiedziec do 12 sierpnia 2010 r. Doszukiwanie sie_ przekroczenia
termin6w jest bezprzedmiotowe. Pismo Krajowego Biura Wyborczego wplynejo 28 czerwca
201() r. Nie podzielam zdania, ze mieszkancy nie zostali poinibrmowani o koniecznosci
zmiany podzialu gminy na okr^gi wyborcze. Mialo to miejsce na sesji, na kt6ra. wst^p jest
otwarty. Poza tym mieszkancy majq. swoich przedstawicieli - Sottys6w, kt6rzy powinni
przekazywac im takie informacje. Zwraeam uwage, ze okr^g Nr 7 sktada si^ z wiecej niz 3
miejscowosci. Jesli zas chodzi o warianty podziatu na okr^gi radni przedstawili tylko jeden.
Inny wariant to takijaki by przedstawilo Krajowe Biuro Wyborcze.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek - zgodnie z art. 93 ordynacji wyborczej do rad gmin, rad
powiatow i sejmik6w wojew6dztw, skargQ na uchwal^ w sprawie podzialu gminy na okregi
wyborcze moze zlozyc 15 wyborcow do Komisarza Wyborczego w cia,gu 5 dni od dnia
podania jej do publicznej wiadomosci. Odwolanie do Panstwowej Komisji Wyborczej na
rozstrzygni^cie Komisarza Wyborczego przysluguje w tcrminie 5 dni od dnia jego
dostarczenia. Radzie Gminy nie przysluguje kompeteneja do dzialan zast$pczych, wiaia_ce
jest ostateezne rozstrzygnie,cie PKW.

Radna Pani Leokadia Konca - chcialabym odniesc si^ do rzekomego braku przekazania
mieszkancom informacji o potrzebie zmiany podzialu gminy na okr^gi wyborcze. Kiedy
dowiedzialam si? o tym problemie rozmawialam z soltysami Nowej Wsi i Bociana. Prosilam
Soltysa Bociana o dalsze przekazanie informacji.
Pan Siedlecki. mieszkaniec Celestynowa , emocjonalnie zwiazany z naszq. gminq., zwracal mi
uwag^ na koniecznosc zadbania o nasze dziedzictw--o materialne. Trudno mu bylo pogodzic
siej ze zniszczeniem starego zurawia. Ostatnio na cmentarzu w Kolbieli rozmawialam z
mieszkancami na temat niszczejacych starych nagrobk6w. Mieszkancy sugerowali mi, ze
trzeba cos zrobic w tej sprawie. Moze Komisja Oswiaty moglaby cos zrobic w tej kwestii w
porozumieniu z ks. Proboszczem i szkolami? Czy warto zajmowac sie_ tym tematem?

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec -- prosze, o pozostanie Sottysow Solectw
Kotbiel, Bocian, G6zd, Skorupy, Stara Wies Druga, Nowa Wies, celem odebrania Uchwaly
Nr XXX1I1/197/2010 w sprawie: podzialu Gminy Kolbiel na okregi wyborcze.



Przewodnicza_cy podziekowal wszystkim za przybycie i zamknaj obrady XXXII1 Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 17 ^.

Do protokohi dol^czono:

l . List? obecnosci radiiych.

2. Liste_ obecnosci sottysow.

3. Teksty przyjetych uchwal wraz z uzasadnieniami.

Na tym protok61 zakoriczono.

P,otoko,owa,: *l^V'̂ ^

Pawel Calka


